

Title (en)

DEVICE INTEGRATED IN A STAND FOR SUPPORTING CLOTHES SUCH AS TROUSERS, SKIRTS, ETC...

Title (de)

VORRICHTUNG INTEGRIERT IN EINE KLEIDERSTÄNDERKONSTRUKTION.

Title (fr)

DISPOSITIF INTEGRE A LA CONSTRUCTION DES PORTE-HABITS (DITS VALETS) POUR SUSPENDRE PANTALONS, JUPES ETC...

Publication

EP 0615418 A1 19940921 (FR)

Application

EP 93920928 A 19930924

Priority

- FR 9211725 A 19920925
- FR 9300933 W 19930924

Abstract (en)

[origin: FR2696086A1] Clothes support stand (valet), for hanging particularly trousers or skirts, wherein a clip (12-13) has been integrated, said clip being maintained closed by means of a spring (10) and its open position being obtained by pressing on a pedal (7), thereby allowing both hands to remain free to engage or remove the trousers ou skirt in or out of said clip. The device may also be provided alone in order to be fixed to any support.

Abstract (fr)

Porte habit (dit valet) aux éléments duquel il a été intégré, pour suspendre en particulier les pantalons ou jupes, une pince (12-13) maintenue fermée par un ressort (10) dont la position ouverte s'obtient par pression sur une pédale (7), ce qui laisse les deux mains libres pour engager ou dégager le pantalon ou la jupe dans ou hors de cette pince. Ce dispositif pouvant être également prévu par ailleurs indépendant pour une fixation sur tout support.

IPC 1-7

A47G 25/06

IPC 8 full level

A47G 25/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 25/0671 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9407398A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2696086 A1 19940401; FR 2696086 B1 19951013; CA 2124009 A1 19940414; EP 0615418 A1 19940921; WO 9407398 A1 19940414

DOCDB simple family (application)

FR 9211725 A 19920925; CA 2124009 A 19930924; EP 93920928 A 19930924; FR 9300933 W 19930924